
Sportcafé zonder klanten
Een tijd geleden doekte de stad Diest de sportraad op. In de plaats daarvan kwamen er zogenaamde ‘Sportcafés’, om zo men-
sen inspraak te geven in het sportbeleid van de stad. Dat het Open Diest/DDS-bestuur weinig inspraak duldt, is ondertussen 
duidelijk. Maar het afschaffen van een adviesraad is een heus dieptepunt. En die cafés? Daar komt amper een kat naartoe. V

Nochtans zou wat inspraak in het sportbeleid van dit stads
bestuur geen overbodige luxe zijn. In het nieuwe sportbeleids
plan van de stad Diest gaat men engagementen aan voor 30 jaar. 
Het gaat over miljoenencontracten. En dat zonder noemens
waardig overleg met de vele sportclubs in Diest. 

Geen tegenspraak, aub

Achter de reden voor het afschaffen van de sportraad hoeven 
we niet ver te zoeken. Er kwam vanuit de raad heel wat  kritiek 
op de initiële plannen van het stadsbestuur, bijvoorbeeld voor 
de Warande. De plannen voor een 200 meteratletiekpiste 
werden uiteindelijk opgeborgen na vurig oppositiewerk van de 
NVA. De rekening volgde echter: de raad werd simpelweg afge
schaft. De Sportcafés die in de plaats kwamen, zijn een bescha
mende schertsvertoning. Amper 15 mensen kwamen opdagen 
op de eerste editie. 

N-VA-voorstel wordt beleid

Extra zwerfvuilhandhavers kunnen  
GAS-boetes uitschrijven
Vorig jaar stelde NVA Diest voor om in te schrijven in het plan van de Vlaamse overheid om extra zwerfvuilhandhavers aan te 
stellen in de strijd tegen zwerfvuil in onze stad. Vlaanderen stelt gedurende 3 jaar 30 handhavers te werk die afvalovertredin
gen kunnen vaststellen en indien mogelijk en nodig ook GASboetes kunnen uitschrijven. 

Het stadsbestuur ging in op onze vraag. “We zijn alvast blij met deze beslissing, al beseffen we dat dit geen wonderoplossing is 
en de strijd tegen zwerfvuil haast permanent moet worden gevoerd”, aldus Frederik Boone. 

Financiële steun voor Diesterse dierenasielen
Vlaams Dierenminister Ben Weyts geeft 31.000 euro financiële steun aan 
dierenasielen in onze stad. Tot voor amper een paar jaar geleden kregen 
dierenasielen geen enkele structurele steun vanuit de overheid, maar 
nu maakt Weyts in totaal 775.000 euro vrij voor asielen. Bovenop die 
steun kunnen de asielen ook nog rekenen op extra middelen als ze dieren 
opvangen die in beslag werden genomen bij dierenbeulen. 

“We investeren steeds meer in onze asielen, want ze zijn van on
schatbare waarde in onze strijd voor meer dierenwelzijn. De asielen 
in Diest doen bijvoorbeeld fantastisch werk", aldus Ben Weyts. “De 
asiel medewerkers verdienen daarvoor alle waardering en steun. Zowel 
Noodopvang Demerkat als Forrest & Friends kunnen dus rekenen op 
extra financiële steun. We mogen in Diest heel blij zijn dat we twee fan
tastische asielen hebben”, zegt NVAgemeenteraadslid Lydia Mertens. 

De sportraad is niet akkoord met de plannen van het stadsbestuur? Dan 
het stadsbestuur die raad toch gewoon af?

Lydia Mertens gemeenteraadslid

diest@n-va.be



VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA volgend jaar  
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever
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Het beleid van onze stad? Lees het op Facebook …
Het is een groot pijnpunt sinds het aantreden van de Open Diest/DDS-coalitie: transparante communicatie. De bestuursmeer-
derheid gebruikt sociale media om haar beleid te communiceren, maar vergeet daarbij vaak de cruciale eerste stap: de gemeente-
raad. “Als ik een antwoord wil op mijn vragen, kan ik die beter in een van de Facebookgroepen van Diest stellen, want op de 
gemeenteraad krijg ik doorgaans geen antwoord”, zegt N-VA-fractievoorzitter Frederik Boone. “Het dossier rond de toekomst-
plannen van de Citadel is daar een mooi voorbeeld van.”

Tijdens de gemeenteraad van juni dit jaar polste Frederik naar 
de stand van zaken rond de Citadelsite. Het stadsbestuur had 
voorheen beslist om een ‘regisseur’ aan te stellen voor een 
tijdelijke invulling van de courtines. “Het antwoord van de 
bevoegde schepen luidde: ‘geen nieuws’. Nochtans staat er op de 
Citadel zelf een plakkaat met de oproep om mee te denken over 
de toekomst van de site. Contact opnemen moet u met … De 
Kwartiermakerij. Dus toch al een regisseur gevonden?”

Al akkoord op 8 mei

Frederik stelde de vraag dan maar via Facebook, en kreeg van de 
officiële account van Stad Diest het antwoord dat De Kwartier
makerij als enige een kandidatuur had ingestuurd voor de func
tie van regisseur. De kous af? Nee, want uit de verslagen van het 
schepencollege blijkt nu dat de stad op 8 mei al melding maakt 
van een samenwerking met de Kwartiermakerij als regisseur. 

Of toch niet …

Op 26 juni sloot het schepencollege dan een intentieovereen
komst met de CV Citadel, een vennootschap in oprichting. En 

dus niet met De Kwartiermakerij. Of toch wel, want de CV Cita
del is blijkbaar een nieuwe organisatie in de wirwar van organi
saties De Oranje Giraffen, Gitannekesfoor en Kwartiermakerij. 
Wij wensen al die organisaties veel succes in het ontplooien van 
hun activiteiten, maar mogen wij weten hoe en met wie de stad 
Diest een samenwerking aangaat?

Miljoenenproject

De herbestemming van de Citadel is een miljoenenproject op 
lange termijn. Het kan dan ook niet dat dit bestuur niet transpa
rant is in het aanstellen van partners hiervoor. Frederik: “Deze 
werkwijze zagen we ook bij het sport
beleidsplan: geen informatie op de 
gemeenteraad maar wel een schepen 
die uitvoerig informatie verstrekt op 
Facebook.”

Frederik Boone, 
fractievoorzitter

Wie er uiteindelijk zal aangesteld worden voor het Citadelproject, dat vernemen we liefst via de gemeenteraad, niet via Facebook.

Diest
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Stad Diest – Immo Diest – Open Diest: zes handen op één buik

Enkele weken terug meldde N-VA 
Diest dat een van de projecten die 
voorgesteld werden binnen het Buurt-
budget – de opfrissing van het parkje 
aan de Ezeldijk - eigenlijk sowieso 
door de stad moest worden uitge-
voerd. Na verder onderzoek blijkt er 
veel meer aan de hand. Het parkje is 
namelijk UNESCO-werelderfgoed. 
Daar hoort een onderhoudsplicht bij, 
maar vorige eigenaar NV Ezeldijk 
heeft daar al die jaren aan verzaakt. 
Nu ‘schenkt’ de NV het parkje aan de 
stad. Het één-tweetje tussen de NV 
Ezeldijk en de stad doet de wenkbrau-
wen fronsen, als men weet dat Immo 
Diest/Diest Invest belanghebbende is 
in de NV Ezeldijk. Medebestuurder 
van Diest Invest: schepen Pascale 
Vanaudenhoven. ‘Juridisch zal het 
wel allemaal kloppen, maar deontolo-
gisch stellen we ons hier vragen over’, 
zegt N-VA Diest. 

De stad Diest besloot in september 2021 
tijdens de gemeenteraad het parkje van de 
Ezeldijk over te nemen van de NV Ezel
dijk. De stad Diest nam ook de verplich
ting over van NV Ezeldijk om het parkje 
op orde te brengen. Wat door het stadsbe
stuur helemaal niet werd vermeld, is dat 
dit parkje een UNESCOerfgoed is. 

Onderhoudsplicht nooit nagekomen

Als eigenaar van beschermd onroerend 
erfgoed heb je plichten om de eigendom 
in stand te houden en indien nodig te 
herstellen en onderhouden. NV Ezeldijk 
is deze plicht nooit nagekomen. 14 jaar 
lang liet men het parkje verloederen tot 
de staat waarin het zich vandaag bevindt. 
Straffer zelfs: het beperkte onderhoud aan 
dit parkje werd door de stad Diest gedaan. 
“De stadsdiensten mogen ook mijn gazon 
komen maaien”, stelt NVAgemeente
raadslid Frederik Boone.

Schepen is belanghebbende

Nu ‘schenkt’ de NV Ezeldijk het parkje 
plots aan de stad en maakt zich zo wel 
heel gemakkelijk af van de plicht tot 
renovatie. Schepen Pascale Vanaudenhove 
(Open Diest) is samen met haar echtge
noot bovendien belanghebbende in NV 
Ezeldijk, al van bij de oprichting in 2007. 
Eerst via de firma Immo Diest, later via 
Diest Invest.

Plaspauzetechniek

Vanaudenhove (Open Diest) bedient zich 
van de ‘plaspauzetechniek’ waarbij ze de 
vergadering verlaat bij de behandeling 
van punten waarbij ze belanghebbende is. 
“Juridisch zal dit waarschijnlijk wel cor
rect zijn maar uit deontologisch oogpunt 
stellen we ons toch vragen. Worden de 
belangen van de inwoners van Diest hier 
gediend of de zakelijke belangen van 
Diest Invest?”

Een bezoek aan de website van Immo Diest laat vermoeden dat de banden 
tussen de stad Diest en Immo Diest erg nauw zijn. Er worden villagronden 
aangeboden als verkavelingsgrond. Navraag bij de stadsdiensten leerde 
ons dat er geen verkavelingsaanvraag lopende was en dat er zeker geen 
goedkeuring voor verkaveling is voor de aangeboden gronden. Die doen 
momenteel dienst als landbouwgrond.

Toch verwijst Immo Diest naar een ‘voorbespreking met de stad Diest’. 
Hoe is die ‘voorbespreking’ gebeurd? Welke afspraken werden daar ge
maakt? Wie was aanwezig op die voorbespreking? Vragen waar we bijzon
der weinig antwoorden op krijgen.

Deze gronden worden te koop aangeboden als ‘villagrond’, maar van een officiële 
verkaveling is nog geen sprake. Er was wel een ‘voorbespreking met de stad’. 

N-VA wil extra regels om belangenvermenging uit te sluiten

Spelen vastgoedbelangen in schepencollege Diest?

“In ons programma voor de gemeenteraadsverkiezingen van volgend jaar komt alvast het voorstel om 
 extra regels te voorzien voor alle uitvoerende mandatarissen binnen het stadsbestuur”, zegt ondervoor
zitter Xavier Lesenne. “Het kan voor ons niet dat een uitvoerende mandataris zoals een schepen ook 
zakelijke belangen heeft in organisaties of bedrijven die rechtstreeks kunnen profiteren van beslissingen 
van een schepencollege waar dezelfde persoon lid van is. Er zijn natuurlijk al wettelijke regels om belan
genvermenging te voorkomen. Zo moet een mandataris een vergadering verlaten als er punten worden 
besproken die in verband staan met onder meer zakelijke activiteiten van die mandataris. Maar dat is 
echt wel het minimum. Indien mogelijk moet zo’n mandataris tijdelijk afstand kunnen nemen van die 
zakelijke belangen.” 

Xavier Lesenne, ondervoorzitter

diest@n-va.be



‘Hoera!’ voor de stadsfinanciën? Ja, maar …
Het werd breed uitgesmeerd in de stadscommunicatie: Diest doet het financieel goed. Er zijn overschotten, de schuld per 
inwoner is laag. Zijn we de stad van melk en honing?

Schepen van Begroting Vander Reyde waarschuwt echter ook voor te veel euforie. We zouden het niet beter kunnen zeggen. 
Want de financiën van de stad tellen meer pagina’s dan het blad waarop de overschotten worden vermeld. Het blad met de 
financiële schulden op lange termijn, dat zagen we niet passeren in de veelvuldige communicatie.

Die bladzijde vertelt een genuanceerder verhaal. Over deze hele bestuursperiode van Open Diest/DDS zal de schuld met 80 
procent toenemen, van 17,7 miljoen euro naar 31,9 miljoen euro in 2025. Schepen Vander Eyde schuwt als Open Vldparle
mentslid de grote woorden niet als het gaat over de schulden van de Vlaamse Regering. Over die van Diest spreekt hij iets 
minder vaak. 

De totale financiële schulden zullen in 2025 gestegen zijn tot 31.900.000 euro. 

“Dringend onze Vlaamse welvaart veiligstellen,
  want federale regering is faliekante �op”

De regering van Alexander De Croo had één missie: tonen dat België 
werkt. Dat werd een faliekante �op. Erger nog: drie jaar paars-groen 
wanbeleid heeft er stevig ingehakt. De complete ontsporing dreigt.

Om onze Vlaamse welvaart veilig te stellen, is het van cruciaal belang 
dat we in 2024 de tanker definitief keren. Richting een staatsmodel dat de
werkende, sparende en ondernemende Vlamingen wél dient. En dat kan 
alleen met een sterke N-VA.

Het is hoog tijd om op onze strepen te gaan staan. 
Hoog tijd voor de ommezwaai naar een democratisch bestuur van en voor Vlamingen. 
Hoog tijd voor verantwoordelijkheid en redelijkheid. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.

Bart De Wever
Algemeen voorzitter

#FIASCO

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

www.n-va.be/diest



Stad doet uitverkoop
In september legde het stadsbestuur heel wat punten op de 
agenda van de gemeenteraad die betrekking hebben op de 
verkoop van stadseigendommen. Dat is niets nieuws: elke stad 
doet al eens afstand van bepaalde eigendommen. Toch stemde 
de N-VA tegen.

“Die eigendommen worden geschat, maar als die schattings
prijs bij verkoop niet wordt gehaald, laat men die eigendommen 
doodleuk aan een lagere prijs herschatten om toch te kunnen 
verkopen. Het gaat hier om onze belastingcenten, dus we zien 
graag dat de stad hier het onderste uit de kan haalt of gewoon 
niet verkoopt”, aldus NVA Diest. “Daarenboven worden er ook 
sociale woningen verkocht. Dat lijkt ons niet de bedoeling.”

In onder meer de Keizerinnestraat verkoopt de stad haar sociale woningen. 

Diesters erfgoed verloedert
Aan nieuwbouw ontbreekt het de laatste tijd niet in Diest. Maar het bestaande patrimonium, en zeker de pracht van het 
Begijnhof, is blijkbaar van ondergeschikt belang. Zo is er het parkje aan de Ezeldijksite (zie artikel p2), maar ook de Catha-
rinakerk in het Begijnhof kampt met ernstige vochtproblemen. En de bewoners van het Begijnhof klagen over het gebrek aan 
onderhoud aan de buitenkant van hun woningen. 

Een bezorgde inwoner stuurde ons een filmpje over de toestand 
van de Catharinakerk. “Het regent er binnen op verschillende 
plaatsen. De dakgoten worden niet onderhouden, maar ook de rio
leringen zitten vol, waardoor het water niet weggeraakt. Daardoor 
vormen er zich grote plassen water, die op hun beurt de onderkant 
van de muren van de kerk aantasten. De eerste barsten in de muren 
zijn al zichtbaar.”

“Veel steden zouden jaloers zijn 
op ons Begijnhof. Het is een 
historische, culturele en toe
ristische trekpleister met zelfs 
internationale aantrekkings
kracht. Dan zou je toch denken 
dat de stad dit pareltje als een 
goede huisvader onderhoudt?”, 
vraagt NVAbestuurslid Fred 
Aerts zich af. Fred is zelf bewo
ner in het Begijnhof en klaagt 

ook de staat van de buitenkant 
van de woningen aan. “De stad 
is verantwoordelijk voor het 
onderhoud, maar we worden in 
de kou gelaten. De buitenramen 
en deuren hebben dringend 
een laag verf nodig, maar de 
stad zei doodleuk dat ze dit jaar 
geen onderhoud meer voorzien. 
Mogen wij dan dit jaar ook 
geen huur betalen?”

De buitenkant van de woningen in 
het Begijnhof kunnen dringend een 
lik verf gebruiken.

Het regent binnen in de  
Catharinakerk door  
gebrekkig onderhoud. 

De totale financiële schulden zullen in 2025 gestegen zijn tot 31.900.000 euro. 

Maakt u mee Diest nog beter? 
N-VA Diest is op zoek naar inwoners die mee hun schouders willen zetten onder ons constructief en 
gepassioneerd project: Diest nóg beter maken en het welzijn en de welvaart in onze mooie gemeente 
blijven waarborgen.

Bent u gedreven en op zoek naar een zinvolle tijdsbesteding met een maatschappelijke meerwaar
de? Dan bent u van harte welkom! Stuur een mailtje naar diest@n-va.be en we contacteren u.

N-VA Diest


